
До Председателя на  

Общински съвет Шумен 

 

ДОКЛАДНА ЗАПИСКА 

 

ОТНОСНО: Проблеми с електроснабдителната мрежа 

Уважаема г-жо Председател, 

Във връзка с реализацията на проект „Подобряване на качеството на 

атмосферния въздух в община Шумен“, който се изпълнява по програма „Околна 

среда“ на ЕС се предвижда замяната на печки на твърдо гориво с електрически уреди – 

климатици, термо помпи и др. По изнесени данни в медиите са предени близо 3000 

електроуреда, не детайлна сметка показва, че е възможно допълнително натоварване 

на електрическата мрежа в пиковите часове с 4,5 мега вата. От друга страна сме 

свидетели на проблеми със захранването на потребителите с елетро енергия, като в 

повечето случай се отнася до липса на мощност и най-вече ниско напрежение на 

подаваният ток от ЕРП. Конкретно в малките населени места и кв. Дивдядово има 

множество сигнали и жалби до ЕРП Север /мога да предоставя и конкретни жалби на 

граждани/. Във връзка с гореизложеното предлагам следните 

 

РЕШЕНИЯ 

1. Кмета на общината или упълномощено лице да проведе среща с Представители 

на енергоразпределителните дружества, като постави въпроси по състоянието 

на ел мрежата на територията на община Шумен; 

2. Да се изиска от ЕРП справка за броя на жалбите и сигналите, както и тяхното 

движение /решени, отложени забавени/; 

3. Да се набележат конкретните зони на проблеми и се изработи план за тяхното 

отстраняване; 

4. Да бъде запознат с извършените действия Общински съвет Шумен до 27.03.2025 

г. 

 

Данаил Данчев 

Общински съветник  

Кауза Шумен  


